

Map title – The provincial or territorial map you are currently viewing. To view other maps in the series, click the “About” icon.

Search – A drop down list of suggestions will be provided as you start typing a location. Click on an option or press <enter>, then the map will zoom to your search result.

Home – Back to the default map extent and scale.

Zoom in or out. This can also be done by scrolling your mouse wheel.

Scale Bar

Click anywhere on the map and drag to pan.

Click on any visible feature and a window will pop up, showing its record.

Menu
A white dot is placed under the icon currently selected.

Layer List
Development Plan Designations (Manitoba Government)
Rural/Agricultural
Rural Residential
Residential
Settlement Centre
Commercial
Industrial
Institutional
Parks, Recreation, and Open Space
Reserve Lands
Mixed Use
Other
Energy Infrastructure (NRCAN-NACEI)
Border Crossings
Electric Transmission Line
Natural Gas Pipeline
Liquids Pipeline
Natural Gas Processing Plants
Liquefied Natural Gas Terminals

Hydroelectric: Slave Falls
Country: Canada
Facility Name: Slave Falls
Owner Name (Company): Manitoba Hydro
Operator Name: Manitoba Hydro
Latitude: 50.22
Longitude: -95.57
City (Site Name): Slave Falls
County: Manitoba
State / Province / Territory: Manitoba
Zip Code / Postal Code: [redacted]
Address: [redacted]
Total Capacity (MW): 68.00
Total Renewable Capacity: 68.00

Legend – Only visible layers are listed.

Layer List – Each map has regional data published by the provincial or territorial government, while a number of layers published by federal departments and agencies are available on all P/T web maps in this series. Some examples include: First Nations Reserves Points, Government of Canada Properties, National Pollutant Release Inventory Facilities, Mines, Fire Data, Current Weather Conditions, and Census 2016 Population.

Legend – Only visible layers are listed.

Layer List – Each map has regional data published by the provincial or territorial government, while a number of layers published by federal departments and agencies are available on all P/T web maps in this series. Some examples include: First Nations Reserves Points, Government of Canada Properties, National Pollutant Release Inventory Facilities, Mines, Fire Data, Current Weather Conditions, and Census 2016 Population.

Click on the grey triangles to view symbology and sublayers.

Click the check boxes to turn layers on and off.

Click the grey dots for layer description and more options.

Layer List
 First Nation Reserves Points (INAC)
 Aboriginal Lands Polygon (CLSS-SATC)

Measurement – Measure area, distance and identify the coordinates of a location.

Basemap Gallery – Choose a background map most suitable for your purposes. For example, satellite imagery, OpenStreetMap, and terrain.

Share – Copy link to web map or get the code to embed it in a website.

Export / Print – Export the current map extent, visible layers and chosen basemap to a PDF or an image.

Contact
Please direct any questions regarding the map series to the Government Operations Centre's Geomatics team at
PS.GOCGeomatics-GeomatiqueCOG.SP@ps-sp.gc.ca

Titre de la carte – La carte provinciale ou territoriale que vous examinez en ce moment. Pour consulter les autres cartes de la série, cliquez sur l'icône « About » (À propos). Les sources de données et les références sont également énumérées ici.

Recherche – Une liste déroulante de suggestions sera offerte lorsque vous commencez à entrer un emplacement. Cliquez sur une option ou appuyez sur <Entrée>, alors la carte fera un zoom sur votre résultat de recherche.

Manitoba by Government Operations Centre / Centre des opérations gouvernement

Accueil – Retour à l'étendue et à l'échelle par défaut de la carte.

Faire un zoom avant ou arrière. Vous pouvez également effectuer cette manœuvre en utilisant la molette de la souris.

Cliquez sur le triangle dans la fenêtre contextuelle pour afficher d'autres dossiers au même endroit.

Hydroelectric: Slave Falls

Country	Canada
Facility Name	Slave Falls
Owner Name (Company)	
Operator Name	Manitoba Hydro
Latitude	50.22
Longitude	-95.57
City (Site Name)	Slave Falls
County	
State / Province / Territory	Manitoba
Zip Code / Postal Code	
Address	
Total Capacity (MW)	68.00
Total Renewable Capacity	68.00
Zoom to	

Liste des couches

- Development Plan Designations (Manitoba Government)
 - Rural/Agricultural
 - Rural Residential
 - Residential
 - Settlement Centre
 - Commercial
 - Industrial
 - Institutional
 - Parks, Recreation, and Open Space
 - Reserve Lands
 - Mixed Use
 - Other
- Energy Infrastructure (NRCAN-NACEI)
 - Border Crossings
 - Electric Transmission Line
 - Natural Gas Pipeline
 - Liquids Pipeline
 - Natural Gas Processing Plants
 - Liquefied Natural Gas Terminals

Barre d'échelle Cliquez n'importe où sur la carte et glissez pour panoramiser.

Cliquez sur n'importe quelle caractéristique visible et une fenêtre apparaîtra, présentant son dossier.

Menu Un point blanc se trouve sous l'icône présentement sélectionnée.

Légende – Seules les couches visibles sont énumérées.

Liste des couches – Chaque carte possède des données régionales publiées par le gouvernement provincial ou territorial, alors qu'un certain nombre de couches publiées par les ministères et organismes fédéraux sont disponibles sur toutes les cartes Web provinciales ou territoriales de cette série.

Voici quelques exemples : L'emplacement des réserves des Premières Nations, les propriétés du gouvernement du Canada, l'Inventaire national des rejets de polluants par installations, les mines, les données sur les incendies, les conditions météorologiques actuelles et le recensement de la population de 2016.

Cliquez sur les triangles gris pour consulter la symbologie et les sous couches.

- First Nation Reserves Points (INAC)
- Aboriginal Lands Polygon (CLSS-SATC)

Cliquez sur les points gris pour obtenir la description de la couche et plus d'options.

Cliquez les cases à cocher pour activer et désactiver les couches.

Mesures – La zone et la distance mesurées et la détermination des coordonnées d'un emplacement.

Galerie des fonds de carte – Choisissez la carte de fond qui convient le mieux à vos besoins. Par exemple, l'imagerie satellite, OpenStreetMap et le terrain.

Communiquer – Copiez le lien de la carte Web et obtenez le code pour l'intégrer dans un site Web.

Exporter / imprimer – Exportez le contenu de la carte actuelle, les couches visibles et les fonds de carte choisis vers un fichier PDF ou une image.

Personne-ressource

Veillez adresser toute question au sujet de la série de cartes à l'équipe de géomatique du Centre des opérations du gouvernement à l'adresse suivante :

PS.GOCGeomatics-GeomatiqueCOG.SP@ps-sp.gc.ca